
Doha Bank (QPSC) is pleased to announce
The Distribution of Cash Dividends

to its valued shareholders for the fiscal year ended 
December 31, 2023, at QAR 0.075 per share, equivalent to 

7.5% of the nominal value, as decided by  the Ordinary 
General Assembly on March 17, 2024.

Phone: +974 4015 0000
Email: cashdvinfo@edaa.gov.qa
Website: www.edaa.gov.qa

DIVIDENDS DISTRIBUTION
ANNOUNCEMENT

In accordance with the provisions of Article No. 3 of the Qatar Financial 
Markets Authority’s Board Decision No. (7) Of 2023 Concerning Rules of 
Dividend Distribution in Shareholding Companies Listed on the Financial 
Markets, Qatar Central Securities Depository Company (Edaa) will, on 
behalf of Doha Bank, directly transfer the dividends to each shareholder's 
bank account (IBAN) based on the information registered with Edaa, within 
the period specified in the aforementioned decision of the Board of 
Directors of Qatar Financial Markets Authority.

Dividends will be deposited directly into the bank accounts of shareholders 
who registered their account numbers with Edaa before March 17, 2024, 
within the period specified in the decision of the Board of Directors of the 
Qatar Financial Markets Authority. As for shareholders who have not 
registered their account numbers, they are urged to provide Edaa with 
their bank account information via the Edaa website, Edaa application, or 
through banks that have contracts with Edaa.

Shareholders are kindly requested to contact Edaa for any clarifications 
regarding the dividend distribution:

dohabank.com.qa



وعملاً بأحكام المادة رقم "٣" من ضوابط توزيع الأرباح بالشركات المدرجة في 
الأسواق المالية الصادرة بموجب قرار مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية رقم 
٧ لسنة ٢٠٢٣ وستتولى شركة قطر للإيداع المركزي للأوراق المالية (إيداع) بالنيابة 

عن بنك الدوحة تحويل الإرباح إلى الحساب البنكي (الآيبان) لكل مساهم مباشرة 
حسب البيانات المسجلة لدى شركة إيداع، وذلك خلال المدة المحددة في قرار 

مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية المذكورة أعلاه.

وسيتم إيداع أرباح الأسهم مباشرة في الحسابات المصرفية للمساهمين الذين 
سجلوا أرقام حساباتهم لدى شركة إيداع قبل ٢٠٢٤/٠٣/١٧ وذلك خلال المدة 

المحددة في قرار مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية المذكورة أعلاه، أما 
بالنسبة للمساهمين الذين لم يسجلوا أرقام حساباتهم، فيرجى منهم تزويد شركة 
إيداع بحساباتهم المصرفية من خلال الموقع الإلكتروني لشركة إيداع أو التطبيق 

الخاص بشركة أيداع أو من خلال البنوك المتعاقدة مع شركة إيداع. 

لمزيد من المعلومات يرجى مراجعة شركة قطر للإيداع المركزي للأوراق 
المالية ( إيداع ):

يعلن بنك الدوحة "ش.م.ع.ق." 
عــن تــوزيــع أربــاح نــقــديــة 

للسادة مساهمي البنك بنسبة ٧٫٥٪ من القيمة الإسمية للسهم 
أي بواقع ٠٫٠٧٥ ريال قطري لكل سهم عن السنة المالية المنتهية 

في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣ والتي تقرر توزيعها على المساهمين بناءاً على 
قرار الجمعية العامة العادية المنعقدة بتاريخ ١٧ مارس ٢٠٢٤.

dohabank.com.qa

إعلان عن توزيع أرباح الأسهم

هاتف: ٤٠١٥٠٠٠٠ ٩٧٤+
cashdvinfo@edaa.gov.qa :البريد الالكتروني

www.edaa.gov.qa :الموقع الالكتروني


